

ការជូនដំណឹងជាសាធារណៈ

ថ្ងៃទី ១០ ខែកក្កដាឆ្នាំ ២០២០

សហគមន៍ត្រូវបានអញ្ជើញឱ្យចូលរួមក្នុងការស្ទង់មតិអំពីអាទិភាព ថវិការបស់ទីក្រុង

ទីក្រុងឡងប៊ិច, រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា - ទីក្រុងឡងប៊ិចបានលើកទឹកចិត្តប្រជាជនឱ្យផ្តល់យោបល់លើថវិការបស់ទីក្រុងដោយចូលរួមក្នុងការស្ទង់មតិអំពីអាទិភាពថវិកាដែលបើកនៅពេលនេះរហូតដល់ដំណើរការរៀបចំថវិកាបានបញ្ចប់។

ការចូលរួមពីសាធារណៈគឺជាផ្នែកមួយដ៏សំខាន់និងមានតម្លៃនៃដំណើរការរៀបចំថវិការបស់ទីក្រុង។ ការស្ទង់មតិជាសាធារណៈត្រូវបានបង្កើតឡើងដើម្បីជួយថ្នាក់ដឹកនាំទីក្រុងកំណត់អាទិភាពរបស់មូលនិធិទូទៅ។ ការស្ទង់មតិនេះអាចរកបានតាមអ៊ិនធឺណែតជាភាសាអង់គ្លេសអេស្ប៉ាញខ្មែរនិងតាហ្គាល។

ទីក្រុងឡងប៊ិចមានថវិកាប្រចាំឆ្នាំជាមធ្យមគឺប្រមាណជា ៣ ពាន់លានដុល្លារ។ ប្រហែល ៨០% នៃថវិកាប្រចាំឆ្នាំនេះគឺត្រូវភ្ជាប់ទៅនឹងមូលនិធិដែលបានកំណត់ដោយមានការកំណត់ពីរបៀបដែលប្រាក់ទាំងនេះអាចនឹងត្រូវប្រើប្រាស់បាន។ ចំនួន ២០% នៃថវិកាដែលនៅសល់គឺត្រូវចំណាយលើធនធានរបស់ទីក្រុងដែលភាគច្រើនប៉ះពាល់ដល់ សាធារណៈដោយផ្ទាល់ដូចជាការជួសជុលផ្លូវនិងចិញ្ចឹមផ្លូវក្រុមល្អិតប៉ូលីសការឆ្លើយតបផ្នែកអគ្គិភ័យឧទ្យាននិងកន្លែងកំសាន្តនិងសេវាកម្មបណ្តាលយ។

ថវិកាសារពើពន្ធឆ្នាំ ២០២១ ដែលត្រូវបានស្នើត្រូវបានរំពឹងថានឹងចេញនៅលើគេហទំព័រ longbeach.gov នៅដើមខែសីហាហើយកិច្ចប្រជុំសាលាក្រុងតាមអ៊ិនធឺណែតនាៗដែលទាក់ទងនឹងថវិកាដែលបានស្នើនឹងប្រារព្ធនៅខែសីហាផងដែរ។ ព័ត៌មានអំពីព្រឹត្តិការណ៍តាមអ៊ិនធឺណិតទាំងនេះនឹងចេញផ្សាយនៅចុងខែនេះ។

ការអភិវឌ្ឍថវិកាសារពើពន្ធឆ្នាំ ២០២១ មានឧបសគ្គជាច្រើន។ ដូចរដ្ឋាភិបាលក្នុងតំបន់ដទៃទៀតដែរ ឡុងប៊ិចបានសន្និដ្ឋានថានឹងមានកង្វះថវិកាដ៏ធំដែលនឹងកាន់តែធ្ងន់ធ្ងរឡើងដោយសារផលប៉ះពាល់ពី ជំងឺរាតត្បាត COVID-19។ ជាសរុបថវិកាសារពើពន្ធឆ្នាំ ២០២១ ត្រូវដោះស្រាយចំពោះឱនភាពថវិកា ចំនួន ៣០ លានដុល្លារនៅក្នុងមូលនិធិទូទៅរបស់ទីក្រុង។

ថវិកាសារពើពន្ធឆ្នាំ ២០២១ ក៏ជាថវិកាដំបូងរបស់ទីក្រុងចាប់តាំងពីការអនុម័តលើ [ក្របខ័ណ្ឌនៃការផ្សះផ្សា](#)។ ក្នុងពេលបច្ចុប្បន្ននេះទីក្រុងកំពុងសកម្មក្នុងវគ្គស្តាប់ជាសាធារណៈដើម្បីបង្កើតជាអនុសាសន៍ ដើម្បីឲ្យក្រុមប្រឹក្សាក្រុងពិចារណាដែលទាក់ទងទៅនឹងអត្ថិភាពនិងផលប៉ះពាល់យូរអង្វែងនៃការ រើសអើងជាតិសាសន៍នៅឡុងប៊ិច។ ការស្ទង់មតិអំពីអាទិភាពថវិកាគឺជាឱកាសមួយទៀតដើម្បីចែក រំលែកមតិយោបល់ជាមួយនឹងក្រុមប្រឹក្សាក្រុងអំពីអ្វីដែលគួរផ្តល់អាទិភាព។

ស្វែងយល់បន្ថែមអំពី [ថវិកាដែលបានអនុម័ត](#)របស់ទីក្រុងនិងចូលមើល [ឯកសារថវិកាឆ្នាំ ២០២០](#)។

អ្នកសារព័ត៌មានអាចទាក់ទងទៅ Desiree Gutierrez មន្ត្រីផ្នែកទំនាក់ទំនងនៃក្រសួងគ្រប់គ្រងហិរញ្ញ វត្ថុតាមលេខ 562.570.5686 ឬផ្ញើអ៊ីមែលទៅ Desiree.Gutierrez@longbeach.gov។

សម្រាប់ព័ត៌មានថ្មីៗអំពីជំងឺ COVID-19 រួមទាំងព័ត៌មានលម្អិតអំពីអ្វីដែលទីក្រុងឡុងប៊ិចកំពុងអនុវត្ត ដើម្បីការពារសុវត្ថិភាពដល់ប្រជាជនសូមមេត្តាចូលទៅកាន់គេហទំព័រ longbeach.gov/COVID19 ហើយតាមដាន @LongBeachCity នៅលើប្រព័ន្ធហ្វេសប៊ុក ធ្វីតធ័រ និង Instagram។

###